

คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม ขอแสดงความยินดีกับ ผู้ช่วยศาสตราจารย์ ดร.ณัฐพร อารีรัชชกุล ที่ได้รับการแต่งตั้งให้ดำรงตำแหน่งทางวิชาการที่สูงขึ้น ตำแหน่ง “รองศาสตราจารย์ ”

The Faculty of Engineering and Industrial Technology Extends Congratulations to Assistant Professor Dr. NNathaporn Areerachakul on Her Appointment to the Higher Academic Rank of Associate Professor

The Faculty of Engineering and Industrial Technology proudly extends its heartfelt congratulations to Assistant Professor Dr. Nathaporn Areerachakul on her appointment to the higher academic position of “Associate Professor.”

This distinguished achievement reflects her dedication, academic excellence, outstanding contributions to research, teaching, and professional development, as well as her continuous commitment to advancing knowledge and strengthening the academic reputation of the Faculty and Suan Sunandha Rajabhat University.

The Faculty sincerely congratulates Associate Professor Dr. Nathaporn Areerachakul on this well-deserved recognition and wishes her continued success in her academic career and future endeavors.

工程与工业技术学院热烈祝贺 Nathaporn Areerachakul 助理教授、博士晋升更高层级学术职务——“副教授”

宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院谨向Nathaporn Areerachakul 助理教授、博士表示热烈祝贺，祝贺其获任命晋升为更高层级学术职务，担任“副教授（Associate Professor）”**职务。**

此次学术职务晋升充分体现了其在教学、科研及学术服务领域所取得的卓越成果与专业能力，也是对其长期以来致力于推动学术发展与高等教育事业贡献的高度认可。

工程与工业技术学院谨向 Nathaporn Areerachakul 副教授、博士致以诚挚祝贺，并祝愿其在未来学术研究与教育事业道路上取得更加丰硕的成果。